
Ven-Zelderheide, 24-01-2018 

 

Geachte Gemeenteraad van Gennep, 

 

Hierbij een mail i.v.m. de ontwikkelingen rond het park in Ven-Zelderheide en de grond waarop dit 

park gerealiseerd moet worden. 

 

Het is geen goed idee als dit plan gerealiseerd wordt . Alle inwoners van Ven-Zelderheide hebben 

voldoende natuur en groen om zich heen. Zo’n park is niet nodig, hier zit niemand op te wachten. In 

Ven-Zelderheide woon je midden in de natuur.  

Hoe denken de inwoners van Ven-Zelderheide hierover? Ik weet dat het destijds een idee was van 

het D.O.P.. 

En als ik dan hoor/lees dat de gemeente Gennep ook nog eens geld tekort komt voor de aankoop/ruil 

van de grond. Is dit niet het geld van onze burgers? 

Familie Peeters wil van de grond af en krijgt er dure bouwplaatsen voor terug.  

Met het geld wat dit allemaal gaat kosten kan men in Ven-Zelderheide heel wat anders doen. 

Veel belangrijker is het om dit te besteden aan bv.  het verbeteren van de trottoirs, meer 

straatverlichting, beter onderhoud aan de wegen in het buitengebied. Dit zijn de dingen die echt 

noodzakelijk zijn en waar het gemeenschapsgeld aan besteed dient te worden. 

Wat gemeente Gennep nu wil is weggegooid geld, gewoon te triest voor woorden. 

De Familie Peeters wil van de grond af en de gemeente Gennep trapt erin. 

Laat de Gemeenteraad zich nog eens goed buigen over deze kwestie alvorens een besluit te nemen. 

Ik hoop van harte (en vele met mij) dat dit alles geen doorgang vindt. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

  

Ven-Zelderheide 


